

Styrelsemöte ÖDET Programförening

2023-05-05



1 Närvaro

1.1 Närvarande

Soren Smink, Filip Göransson, Erik Knutsson, Daniel Bleckert, William Balte, Felix Gustafsson, Ruben Croall, Dante Wengeler, Jonathan Rendel, Mattias Rademaekers, Theo Johnsson

1.2 Anmäld frånvaro

Linus Frisk

1.3 Frånvaro

Matteus Sangeri

1.4 Adjungeringar

2 Dagordning

2.1 Mötet öppnas:

12.07

2.2 Dagordning godkänns:

Ja

2.3 Val av mötesordförande:

Soren Smink

2.4 Val av justeringsperson:

William Balte

2.5 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna:

Ja

2.6 Inkomna skrivelser:

Nollningsintervju inkludering - Soren ska ge william information för att kontakta student | Soren

2.7 Uppföljning: skrivelser

Hinken - var inte på sitt kontor

Fick anonyma medlemmen som frågade om finsittningsbiljetter svar? - Daniel ska kolla upp om medlemmen fått svar.

2.8 Uppföljning: sektionsrapporter

2.8.1 Ekonomi:

Kortkonto: 24 984.62 Kr

Phestkonto: 1524.19 Kr

Placeringskonto: 100 Kr

Mekis-konto: 0 kr

Dante ska reda ut Mekis-ekonomin. - Behöver information från phest för att reda ut | Dante

2.8.2 Phestorgan

Spökbollsgrupp 23e April - 1 medlem gick, kommer ut mer i höst

Sjödets balen - Inga bekymmer? Märken löst?

TBI Nostalgigasque - Lyckad? Få från ÖDET?

Organmötesprotokoll - Matteus skickade nyaste, Erik ska organisera dem varefter Matteus får bekräfta att alla är närvarande. - Fixat

2.8.3 Mekis

PID - Funkar, behövs mer tester | Jonathan

Stålkedjehjul - Problem med fablab - Jonathan fixar

Mekisutlåning - Utkast rev2 avvaktas | Jonathan

Element och Nya slutsteg - Behöver kolla ekonomin för Mekis | Soren

Mätning Mekis | Jonathan

Mekis flaggstång - Workshop | Felix

2.8.4 IOM

ÖDET-LAN - återkommer efter finsittningen | Daniel

2.8.5 KON

Företagsevent som Mito tipsade om - Filip återkommer med mer detaljer - Soren får försöka kontakta

Event HMS - William återkommer efter sommaren

Kontakta Swedlock & Phoniro, båda tillverkare av digitala lås med Halmstadkontor - Phoniro får återkomma och swedlock har inte svarat än | William

William ska kontakta BRL angående Mekis-sponsring - De nekade sponsring | William

2.8.6 D2, D4, pant och projektrum

Skrivare - 3-4k | Soren

Skrivare D4 kommer slängas, sägs tillhöra oss | Soren

Skåpslista - Theo ska försöka kontakta de som inte svarat | Theo

Reservera ett av skåpen vi får tillbaka till styrelsen | Soren

D upplevs orent/instängt. Städas det ej, eller är ventilationen bara underdimensionerad? - Theo kontaktar servicecenter | William

Panttjuv tagen på bar gärning :) - Theo kontaktar skolan

2.9 Övriga ärenden

Mekismärke designkast - Finns i discord | Soren

Ödets lagringsutrymme - Morgans har svarat, vi kan få en hh mail address för föreningen | Soren

Skidresa - vems ansvar? KON/IOM? - Filip tar det | Soren

Fick Erik mail om UTB-möte? - Erik återkommer | Soren

HUST ska ha event med stena, bjuda in medlemmar? - skicka information till IOM | William

2.9.1 Pluggmaterialsprojekt

Påbörjat - Fokuserar på kurser med tentor och svar, projekt eller seminarie uppgifter - behöver kontakta Leo och Raskov | Mattias

2.9.2 Workshops:

Märkesförsältnings workshop (riktlinjer) - återkommer med datum

Mekis-workshop - återkommer med datum Mekis-workshop om flagga - återkommer med datum

2.10 Nästa möte:

2 veckor

2.11 Nästa workshop:

2.12 Mötet avslutas:

13.07

3 Justering

3.1 Disclaimer

Tillvald ordförande, justeringsperson och sekreterare ansvarar själva för att lämna kommentarer senast 24 dagar efter mötet. Vid avsaknad av protest godkänns därefter protokollet automatiskt under nästa möte och läggs då till handlingarna.

3.2 Justeringspersonens underskrift:

Justeringsperson William Balte och mötesordförande Soren Smink godkänner protokollet 13:10:25